
Confirmation email address for ManageBac and the Parent Evening System 

Die deutsche Übersetzung finden Sie am Ende. 

Dear parents, 

We would like you to join our ManageBac portal. With this portal, parents will have access to 
important information such as the assessment calendar, as well as grades for all summative 
assessments in the ManageBac grade book. 

As the parent portal provides access to confidential data, we need to ensure that we have your 
permission, as well as the correct (private) email address for both parents.  

It is required that at least one parent has to have access to ManageBac thereby also to the 
booking system for the parent-teacher-conferences! 

Date of today: 

Student Name: 

Grade:  

The email addresses to be used to access the confidential parent portal 

First Name Guardian 1: 

Surname Guardian 1:     

Email Address Guradian1:     

First Name Guardian 2: 

Surname Guardian 2:     

Email Address Guardian 2: must be different from the one above    

Please do not use an email address such as info@... 

Please do not send handwritten information. 

Once we have your returned permission slip, we will provide you with access to the parent portal. 

ManageBac will send a welcome email. Do not respond to the email, simply follow the 

instructions to change the password. 



 

 

For translation only: 

 

Liebe Eltern, 

  

Wir würden es begrüßen, wenn Sie sich an unserem ManageBac Portal anmelden.  

Über dieses Portal haben Eltern Zugriff auf wichtige Informationen wie den Assessment Kalender 

und Bewertungen aller Leistungskontrollen im Notenbuch in ManageBac. 

 

Da das Eltern Portal Zugriff auf vertrauliche Daten gibt, benötigen wir Ihre Zustimmung ebenso 

wie je eine korrekte (private E-Mailadresse) für beide Eltern. 

 

Wir erwarten, dass sich zumindest ein Elternteil auf ManageBac und damit auch an unserm 

Buchungssystem für die Eltern-Lehrer Konferenzen anmeldet. 

 
 
Schülername Name: 
Klasse:  
 
Diese E-Mail Adressen können für das Elternportal nutzt werden: 
 
Name Erziehungsberechtigter 1:                      
E-Mail Adresse:      
  
Name Erziehungsberechtigter 2: (Andere E-Mail-Adresse als oben erforderlich) 

E-Mail Adresse: 

  

Bitte verzichten Sie aufgrund der Vertraulichkeit der Daten auf E-Mail-Adressen wie info@... 

Bitte schicken Sie uns keine handschriftlichen Informationen. 

  

Sobald Sie uns die Einverständniserklärung zuschicken, erhalten Sie Zugriff auf unser 

Elternportal. 

Sie werden von ManageBac eine Willkommens-Mail erhalten. Bitte antworten Sie nicht auf diese 

Mail sondern folgen Sie den dort enthaltenen Anweisungen um ein Passwort zu erstellen. 
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